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 Zápisnica z 4. riadneho zasadnutia Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „AS TU“) 

28. apríla 2022 o 10:00 h 

 

Prítomní: doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. RNDr. Dušan Holý, CSc., Mgr. Tomáš Godiš, 

PhD., doc. PhDr. Andrej Rajský, PhD., doc. PaedDr. Andrej Závodný, PhD., Bc. Júlia Juríková, 

Mgr. Hana Ingrid Oppenbergerová, PhDr. Kristína Grendová, PhD., MPH, doc. Ing. Margaréta 

Kačmariková, PhD., MPH, doc. PhDr. Jana Martinková, PhD., MPH, doc. JUDr. Miriam 

Laclavíková, PhD., doc. JUDr. Peter Varga, PhD., doc. JUDr. Eva Szabová, PhD., Daniela 

Hrušovská, Nicole Makóová, Martin Pogádl, prof. ThDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., doc. Mgr. et 

Mgr. Lukáš Jeník, PhD., Mgr. Martin Šarkan, PhD., ThDr. Ing. Milan Urbančok, PhD., Matej 

Briš, Annamária Madunická, Mgr. Pavla Minarovičová, Mgr. Tomáš Kolon, PhD., PhDr. Pavol 

Krištof, PhD., doc. PhDr. Peter Žitný, PhD., Bc. Dominika Monika Koritková, Bc. Zuzana 

Morongová 

 

Ospravedlnení: Mgr. Alexandra Lengyelová, doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD.,F.R.S.A, PhDr. 

Janka Prnová, PhD., Bianka Cisáriková, Matej Havelka, Bc. Terézia Maštalírová, JUDr. Milan 

Hlušák, PhD., Mgr. Veronika Zoričáková, PhD., ThLic. Marek Heczei, PhD., Mgr. Katarína 

Karabová, PhD., Mgr. Radoslava Ristovská, PhD., Bc. Patrícia Šuhajdová, PhDr. Henrieta 

Žažová, PhD. 

 

Hostia: prof. PaedDr. René Bílik, CSc.,  prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., prof. PhDr. Marek 

Majdan, MSc., PhD., prof. ThLic. Miloš Lichner, SJ, D.Th., Ing. Daniela Naništová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesení senátu 

5. Schválenie návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2022 

6. Schválenie návrhu výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 

2021 

7. Zriadenie legislatívnej komisie AS TU 

8. Rôzne 

 

Bod 1 – Otvorenie  

 

Štvrté riadne zasadnutie otvoril predseda AS TU doc. JUDr. Peter Varga, PhD., (ďalej len 

predseda AS TU), privítal prítomných hostí.  

Na základe kontroly prítomnosti členov a členiek AS TU skonštatoval uznášaniaschopnosť AS 

TU, keďže bolo prítomných 25 členov a členiek AS TU. 

 

Bod 2 – Voľba skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.  

 

AS TU v rámci ďalšieho bodu rokovania pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov: 

skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. Návrhy na členov a členky pracovných 

orgánov predložil predseda AS TU, pričom všetci navrhnutí vyslovili súhlas s návrhom. AS TU 

hlasoval o návrhoch a prijal nasledovné uznesenia:  

 

Uznesenie AS TU 4R-1/28042022 

AS TU schvaľuje na 4. riadnom zasadnutí AS TU skrutátorov za zamestnaneckú časť Mgr. 

Martina Šarkana, PhD., a za študentskú časť Danielu Hrušovskú 
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Hlasovanie: 

Prítomní:      25 

Za:         23               

Proti:            0            

Zdržal sa:       2  

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 

Uznesenie AS TU 4R-2/28042022 

AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie na 4. riadnom zasadnutí doc. Ing. Margarétu 

Kačmarikovú, PhD., za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť Mgr. Tomáša Kolona, 

PhD., a za študentskú časť Mgr. Pavlu Minarovičovú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     25 

Za:       22                  

Proti:          0                

Zdržal sa:     3   

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Uznesenie AS TU 4R-3/28042022 

AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 4. riadneho zasadnutia doc. PhDr. Juraja Hladkého, 

PhD., a  Bc. Zuzanu Morongovú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     26 

Za:        24                

Proti:           0             

Zdržal sa:      2 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 3 – Program zasadnutia  

  

AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu rokovania. Predseda AS TU informoval, že mu 

nebol doručený žiaden pozmeňujúci návrh k návrhu programu. AS TU prijal uznesenie, ktorým 

bol schválený program 4. riadneho zasadnutia AS TU: 

 

Uznesenie AS TU 4R-4/28042022 

AS TU po prerokovaní návrhu programu zasadnutia 28.4.2022 schvaľuje nasledujúci programu 4. 

riadneho zasadnutia AS TU: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesení senátu 

5. Schválenie návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2022 

6. Schválenie návrhu výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 

2021 

7. Zriadenie legislatívnej komisie AS TU 

8. Rôzne 

Hlasovanie:   

Prítomní:     27 

Za:        27            

Proti:           0                 

Zdržal sa:      0  

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 



3 

 

 

Bod 4 – Kontrola plnenia uznesení senátu 

 

Predseda AS TU informoval o priebehu 3. riadneho zasadnutia, ktoré sa konalo dňa 31.3.2022, 

kde sa okrem iného prerokúval návrh Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity za rok 

2021, ktorý bol schválený, ako aj návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady TU v Trnave, 

schválená bola aj Správa o činnosti AS TU za rok 2021, ktorá bola zverejnená webe, tak isto bola 

schválená a zverejnená aj zmena Rokovacieho poriadku AS TU. Uznesenia AS TU boli splnené.  

 

Uznesenie AS TU 4R-5/28042022 

AS TU po kontrole plnenia uznesení prijatých na zasadnutí AS TU dňa 31.3.2022 skonštatoval 

ich splnenie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:    27  

Za:      27                   

Proti:         0               

Zdržal sa:    0 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

  

Bod 5 – Schválenie návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2022 

Predseda AS TU informoval, že rektorom predložený návrh rozpočtu bol všetkým členom 

elektronicky doručený a mohli sa s ním oboznámiť. Písomne neboli doručené žiadne pripomienky 

k predloženému návrhu. Vyzval rektora TU ako predkladateľa, aby priblížil návrh rozpočtu.  

Rektor TU uviedol, že predložený materiál v prvej časti hovorí o hospodárení univerzity za rok 

2021 a v druhej časti hovorí o rozdelení finančných prostriedkov v roku 2022. Tieto dve časti sú 

v kontraste, nakoľko TU v roku 2021 dosiahla pozitívny hospodársky výsledok – súčasti 

zodpovedne nakladali s finančnými prostriedkami. Naopak v druhej časti materiál bude založený 

na tom, ako si prerozdeliť deficit v roku 2022. Konštatoval, že vysoké školy sa dostali do situácie, 

že MŠVVaŠ SR skrátilo rozpočet verejným vysokým školám o 27 mil. eur a TU chýba v rozpočte 

vyše 1 mil. eur, ktorý bude chýbať najmä v súvislosti s akreditačným procesom. Návrh rozpočtu 

TU bol prerokovaný v riadiacich orgánoch TU, konkrétne v Grémiu rektora, Kolégiu rektora a v 

Ekonomickej komisii AS TU. Rektor TU konštatoval, že fungovanie univerzity je možné 

zabezpečiť aj pri takomto zníženom rozpočte, konštatoval však, že v takejto situácii rozpočet 

neobsahuje rozvojové prvky, neumožňuje zabezpečiť masívnejší rozvoj, pričom je však možné 

prežiť bez výraznejších zásahov do štruktúry fakúlt. Následne rektor TU vyzval kvestorku, aby 

podrobnejšie predstavila návrh rozpočtu TU na rok 2022.  

 

Kvestorka rozdelila svoju prezentáciu návrhu rozpočtu na rok 2022 do troch častí:   

1. časť venovala situácii ohľadne prerozdeľovania dotácii na úrovni SR medzi jednotlivé 

Verejné vysoké školy (VVŠ),  

2. časť informovala ako vyzerajú jednotlivé nákladové položky v rámci univerzity, ako sa na 

prínose dotácie podieľali jednotlivé fakulty, 

3. časť bola venovaná spôsobu prerozdelenia dotácií na mzdy medzi jednotlivé súčasti TU a 

v závere predstaveniu položiek predpokladaných nákladov a výnosov a plánovanému HV 

na konci roka 2022. 

 

V diskusii sa predseda AS TU doc. Varga pýtal kvestorky, aký je úbytok dotácie jednotlivých 

VVŠ po prepočte na počet študentov. Tento údaj kvestorka nemala k dispozícii, ale navrhla ho na 

budúci rok zaradiť do prezentácie. Ďalej sa predseda AS TU pýtal, či má kvestorka plán pre  

vysporiadanie sa s nedostatkom financií na budúci rok. Kvestorka odpovedala, že má informáciu, 

že rozpočet pre VVŠ bude krátený budúci rok o 23 mil. eur a informovala, že kvestori vidia 

možnosť v plánovanej valorizácii okolo 3-5%. Hoci valorizácia na jednej strane spôsobí ďalšie 

prehĺbenie deficitu, na druhej strane by valorizácia mala byť kompenzovaná finančnými 

prostriedkami z Ministerstva financií SR. Ďalej konštatovala, že je potrebné pokračovať v 
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racionalizácii, kumulovaní funkcií, možnosti financovania z grantov, v zodpovednom prístupe, 

sledovaní efektívnosti študijných programov.  

 

Rektor TU sa zapojil do diskusie, uviedol niektoré paradoxy – napríklad, že pravidlá hospodárenia 

TU zahŕňajú princíp solidárnosti – solidarizuje sa TF, ktorá zároveň bola zaradená medzi 

excelentné pracoviská, na ktoré dostala viazané finančné prostriedky, takže nie je pravda, že sa 

solidarizáciou podporujú neproduktívne pracoviská. Rektorát ušetril v minulom roku 180 tis. eur, 

je však nevyhnutné ho solidarizovať napriek racionalizácii a kumulovaniu pracovných funkcií, 

lebo je nevyhnutné zabezpečiť činnosti, ktoré sa dotýkajú akreditácie študijných programov. 

Vyjadril sa k plánom Útvaru hodnoty za peniaze, ktorým je znižovanie počtu zamestnancov 

vysokých škôl, informoval, že aj TU každý rok zasiela MŠVVaŠ SR počty prepustených 

zamestnancov, Akreditačnej agentúre je zasielaná informácia o počte študijných programov, 

ktorých zrušenie sa navrhuje. Zároveň musí TU preukázať, že vnútorný systém kvality je dobre 

finančne zabezpečený. Konštatoval, že TU sa s danou situáciou vyrovnala tak, že došlo 

k prerozdeleniu deficitu súčasťami TU.  

 

Doc. Holý informoval o stretnutí Ekonomickej komisie, na ktorom kvestorka odprezentovala 

návrh rozpočtu na rok 2022, kvestorka aj rektor odpovedali na všetky otázky, vyjadril spokojnosť 

s priebehom stretnutia. Čo sa týka tendencie znižovania dotácií pre VVŠ – 27 mil. eur, je to podľa 

neho pre školstvo veľa, zároveň význam VVŠ pre spoločnosť je obrovský – mali by sme sa podľa 

neho viac brániť takémuto neúmernému kráteniu dotácií. 

 

Doc. Varga sa mal otázku k informácii, že navrhovaný rozpočet nie je rozvojový. Pýtal sa na 

spôsob riešenia havarijného stavu budov a na rozvojové plány v oblasti budov TU. 

Rektor TU informoval, že čo sa týka havarijného stavu strechy budovy Pedagogickej fakulty TU 

(PdF), projektová dokumentácia je pripravená, čaká sa na vyjadrenie z MŠVVaŠ SR, či TU 

dostane kapitálovú dotáciu. Ak nie, PdF dofinancuje túto akciu zo svojho rozpočtu. Komplexná 

rekonštrukcia budovy PdF však zatiaľ nie je v pláne. Vo Fonde údržby a opráv sú tiež vyčlenené 

finančné prostriedky na štandardnú údržbu. Čo sa týka výstavby kongresovej haly, tak TU má 

vydané stavebné povolenie, robí sa realizačný projekt, z ktorého bude zrejmé aj finančné 

vyjadrenie nákladov. Adalbertínum je pripravené na podanie žiadosti o stavebné povolenie. 

Rektor TU uviedol, že TU chce čerpať prostriedky z Fondu plánu obnovy, avšak je tu časové 

riziko, keďže predmet realizovanej investície má byť skolaudovaný do roku 2026. Keďže proces 

verejného obstarávania sa často predlžuje, stavebné konania trvajú neúmerne dlho, hrozí riziko 

nestihnutia dokončenia projektov v určenom čase. Ako spôsob rozvoja pre TU vidí rektor TU aj 

projekt Univerzitný klaster, z ktorého mala TU získať finančné prostriedky, z ktorých sa zlepšuje 

infraštruktúra TU. Hovoril aj o možnosti vytvorenia federácie univerzít, je to novinka, detaily 

však ešte nie sú zverejnené. Aj na iných univerzitách sa začali rokovania o týchto možnostiach, 

MŠVVaŠ SR sa vyjadrilo, že Trnava a Košice sú v tomto prioritou. Novinkou MŠVVaŠ SR by 

mali byť výkonnostné zmluvy. Ak by sa vedenie trnavských univerzít dohodlo na ďalšej 

spolupráci, TU bude potrebovať uznesenie AS TU o schválení takéhoto konania. 

 

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do rozpravy, predseda AS TU vyzval prítomných k hlasovaniu 

o rozpočte.  

 

Uznesenie AS TU 4R-6/28042022 

AS TU po prerokovaní návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2022 schvaľuje 

predložený návrh rektora Trnavskej univerzity v Trnave na rozpočet Trnavskej univerzity v 

Trnave na rok 2022. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     28 

Za:        26                 

Proti:           0               

Zdržal sa:      2 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 
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Rektor TU poďakoval za schválenie návrhu rozpočtu na rok 2022 a za ústretovosť. 

 

 

Bod 6 – Schválenie návrhu výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za 

rok 2021 

Predseda AS TU požiadal rektora TU ako predkladateľa materiálu, aby ho zdôvodnil. 

Rektor TU informoval, že spracovateľom uvedenej správy je kvestorka univerzity, Ing. Daniela 

Naništová, preto ju vyzval k priblíženiu jej štruktúry a obsahu.  

 

Kvestorka TU podrobne informovala o zdrojoch financovania, o štruktúre výnosov za rok 2021, 

ďalej o čerpaní nákladových položiek – hlavne mzdových nákladov vrátane zákonného 

a sociálneho poistného za rok 2021 ktoré tvorili 70% celkových nákladov v roku 2021. Ďalej sa 

venovala mzdovým nákladom podľa jednotlivých kategórii zamestnancov, zdrojom ich 

financovania, hovorila o vývoji priemernej mesačnej mzdy zamestnancov TU v roku 2021, 

konštatovala nárast miezd u všetkých zamestnancov okrem študentskej jedálne. Počet 

zamestnancov narástol najmä u vysokoškolských učiteľov, čo súvisí  s akreditáciou, najväčší 

pokles počtu bol u prevádzkových zamestnancov. V roku 2021 boli ušetrené náklady na energie 

z dôvodu pandémie, konštatovala však, že v tomto roku došlo l nárastu cien energií. V procese 

riešenia je verejné obstarávanie  nového dodávateľa energií, nárast cien energií oproti minulému 

roku je enormný. Kvestorka prezentovala aj stav majetku TU k 31.12.2021, v tejto časti došlo k 

nárastu oproti minulému roku. 

Na záver sa venovala vývoju hospodárskeho výsledku (HV) za 3 roky v členení za hlavnú a 

podnikateľskú činnosť. Na HV mali vplyv zmeny metodiky rozpisu dotácií VVŠ, zníženie dotácie 

na mzdy, zvýšenie počtu zamestnancov. 

Podiel súčastí na HV bol nasledovný – 3 súčasti zaznamenali záporný HV za hlavnú činnosť, za 

podnikateľskú činnosť sú 2 súčasti v strate. Študentský domov sa dostal do problémov v súvislosti 

s pandémiou, takže je tento rok je mierne v strate. Študentskú jedáleň kvôli pandémii sanovalo 

MŠVVaŠ. Kvestorka na záver navrhla súčastiam zvážiť prevádzkovanie podnikateľskej činnosti, 

ak dlhodobo dosahuje stratu. 

 

Predseda AS TU informoval prítomných, že novela vysokoškolského zákona, ktorá nadobudla 

účinnosť 25.4.2022 sa dotkla aj spôsobu schvaľovania výročnej správy o hospodárení verejnej 

vysokej školy. Zákon stanovuje, že AS TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení po 

predchádzajúcom vyjadrení Správnej rady (SR). Informoval sa, či predložený materiál bol 

prerokovaný v SR a či sa SR k návrhu vyjadrila. Keďže k materiálu nie je vyjadrenie SR TU, 

predseda AS TU navrhol, že materiál bude po vyjadrení SR predložený na korešpondenčné 

hlasovanie v AS TU.  

Zároveň vyzval na ďalšiu rozpravu k predloženému materiálu ako aj k predloženému procesnému 

postupu schvaľovania návrhu Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2021. 

Keďže nikto nemal otázky ani pripomienky do rozpravy, predseda AS TU ukončil rozpravu 

k tomuto bodu programu a predložil na schválenie návrh nasledujúceho uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 4R-7/28042022 

AS TU po prerokovaní návrhu Výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za 

rok 2021 rozhodol, že pristúpi ku korešpondenčnému hlasovaniu o návrhu Výročnej správy 

o hospodárení za rok 2021 po vyjadrení Správnej rady TU  

Hlasovanie:   

Prítomní:     28 

Za:        28               

Proti:           0         

Zdržal sa:      0 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

Bod 7 – Zriadenie legislatívnej komisie AS TU 
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Predseda AS TU informoval prítomných o dôvode zriadenia legislatívnej komisie, ktorá by 

pôsobila ako poradný orgán AS TU s potrebou harmonizovať vnútorné predpisy TU, ktoré sa 

týkajú najmä činnosti AS TU, s novelou vysokoškolského zákona. Členovia predsedníctva AS TU 

rokovali o viacerých možnostiach zloženia komisie, ktorá by nemala nedisponovala žiadnymi 

rozhodovacími právomocami. Vyzval na diskusiu, aby sa členovia AS TU vyjadrili k spôsobu 

fungovania legislatívnej komisie, k počtu jej členov, či budú z každej fakulty, alebo či sa 

stotožňujú napríklad s trojčlennou komisiou. Časové pôsobenie by bolo stanovené po dobu 

harmonizovania vnútorných predpisov s novelou vysokoškolského zákona – teda do 31.8.2023. 

V rámci brainstormingu na predsedníctve sa doc. Varga priklonil k názoru, aby komisia bola 

expertná. 

 

Rektor TU víta túto iniciatívu, nakoľko vedenie TU bude predkladať AS TU dokumenty, ktoré 

súvisia s novelu vysokoškolského zákona. Ako prvý sa bude meniť Štatút TU. Vyjadril prísľub, že 

pri tvorbe návrhu Štatútu TU bude vedenie postupovať tak, aby sa zachovala samospráva fakúlt 

a senátov.  

 

Člen predsedníctva AS TU za študentskú časť AS TU, Martin Pogádl informoval, že diskutovali o 

dvoch názoroch – či by išlo o reprezentatívny orgán (v zastúpení všetkých fakúlt, študentov, 

predsedníctva) alebo by išlo o expertný orgán s menším počtom členov, pričom prevažoval názor, 

aby išlo o expertný orgán. 

 

Doc. Varga podotkol, že obidva varianty majú plusy aj mínusy, preto poprosil o názor 

prítomných.  

 

Prof. Csontos uviedol, že sa mu pozdávajú oba varianty, skôr by bol rád, aby v komisii boli 

experti, ale aby rešpektovali koncepciu, že chceme zachovať osvedčené črty akademickej slobody 

a práv a aby sme sa nevzdávali doterajších štruktúr. 

 

Doc. Varga uviedol, že pri väčšine interných právnych predpisov je postup taký, že rektor TU 

bude predkladať návrhy nových predpisov senátu na schválenie, hlavnou úlohou legislatívnej 

komisie má byť poukázanie na prípadný nesúlad s vysokoškolským zákonom, aby sa eliminovala 

situácia prijatia predpisu, ktorý by bol v rozpore so zákonom.  

 

Dr. Šarkan navrhoval, aby v legislatívnej komisii boli zástupcovia všetkých fakúlt, teda 5 + 2 

experti, možno bez zastúpenia študentov, skupina by bola stále malá a efektívna.  

 

Dr. Grendová informovala, že bola pôvodne v rámci predsedníctva za paritu, za reprezentatívne 

zloženie komisie. Po vyjadrení kolegov z dvoch fakúlt, že z dôvodu časového a profesijného 

zamerania nemajú záujem o pôsobenie v legislatívnej komisii, je aj naďalej za paritné zastúpenie, 

ale bude rešpektovať pokiaľ sa AS TU rozhodne za úzko expertné zastúpenie.  

 

Doc. Jeník poznamenal, že výhodou expertnej skupiny je, že dokáže efektívnejšie fungovať, 

vďaka profesijnému zameraniu sa vie kvalifikovane vyjadriť, a ako už spomenul predseda AS TU, 

legislatívna komisia sa vyjadruje len k návrhu, ktorý v konečnom dôsledku schvaľuje celý AS 

TU. Preto sa nazdáva, že nie je nutné prizývať zástupcov všetkých fakúlt do komisie. 

 

Doc. Laclavíková sa prihovára za to, aby každá fakulta mala možnosť zapojiť sa do tohto 

legislatívneho procesu a prijať svoj diel zodpovednosti, pretože aj fakultné predpisy bude 

potrebné dať do súladu s univerzitnými predpismi. Uviedla, že nie je veľa času, keďže do 

31.10.2022 musia byť prijaté predpisy na voľbu rektora.  

 

Doc. Varga sa spýtal, či väčšina členov senátu je za to, aby každá fakulta mala v komisii svoje 

zastúpenie. 
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Dr. Šarkan uznal, že po tom, čo si vypočul kolegov, je expertná skupina pre neho lepšia. Ak 

expertná skupina predkladá návrh senátu, ktorý rozhoduje, nehrozí že nejaká fakulta bude 

vylúčená z procesu rozhodovania.  

 

Doc. Varga navrhol, že expertná skupina by mohla byť aj 5 členná – z každej fakulty jeden člen. 

Mohli by to byť aj členovia AS TU, ktorí sú zároveň aj vo fakultných senátoch, aby vedeli 

preniesť potrebné predpisy na úroveň fakúlt. 

 

Rektor TU doplnil, že legislatívna komisia bude poverená posudzovaním univerzitných, 

fakultných dokumentov, ale bude poverená aj tvorbou vlastných predpisov senátu – napr. predpisy 

pre voľbu rektora v súlade s novelou vysokoškolského zákona.  

 

Doc. Varga potvrdil, že senát bude musieť pripraviť aj nové pravidlá voľby rektora – to je 

dokument, kde by možno mali participovať všetky fakulty. Uzavrel túto tému tak, že na ďalšie 

zasadnutie by chcel poprosiť, aby si členovia AS TU pripravili návrhy členov legislatívnej 

komisie za fakulty, ktorí by boli ochotní túto funkciu zastávať a realizovať, aby AS TU mohol 

následne túto komisiu vytvoriť. 

 

Uznesenie AS TU 4R-8/28042022 

AS TU po prerokovaní návrhu zriadiť Legislatívnu komisiu rozhodol, že kreovanie Legislatívnej 

komisie bude predmetom rokovania nasledujúceho zasadnutia AS TU. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     27 

Za:        27         

Proti:           0  

Zdržal sa:      0 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Bod 8 – Rôzne 

Keďže Rada vysokých škôl SR, Správna rada TU ani Študentská rada vysokých škôl v tomto 

období nezasadali a nikto sa neprihlásil do diskusie, predseda AS TU poďakoval prítomným 

a ukončil zasadnutie. 

 

 

V Trnave 28. apríla 2022  

 

 

 

Schválil:                         doc. JUDr. Peter Varga, PhD., predseda AS TU  

  

                                                                   

  

Overili:                           doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD. 

 

 

     

    Bc. Zuzana Morongová. 

  

  

 

Spracovala:                     Ing. Soňa Domesová, tajomníčka AS TU   

 


